



MINA AL ARAB



هل ازعجتك أجهزة إنذار الحريق الخاطئة ؟ Are False Fire Alarms Annoying You?

**ساعد في إيقاف هذه الإنذارات!
Help achieve ZERO false alarms!**

الأسباب الرئيسية لإنذارات الحريق الكاذبة هي:
The major causes of false fire alarms are:

Unattended Cooking

Smoke emission from unattended cooking is the number one cause of false fire alarms. Please pay close attention when cooking and turn off the cooker after the use.



الطبخ غير المراقب

يرجى مراعاة كافة وسائل الحماية خلال الطهي. وإيقاف النار فور الإنتهاء من الطبخ.

Careless Smoking

Smoking in areas installed with smoke detectors will also set off fire alarm.

Note: Smoking including e-cigarettes, vapes and Shiesha in the non-smoking areas such as balconies, staircases, corridors, lobbies, lifts, basement parking and other Public Common Areas is prohibited.



التدخين اللامبالي

التدخين في مناطق غير مخصصة لتدخين جهاز الانذار

ممنوع منعاً باتاً التدخين في اماكن غير مخصصة للتدخين بما فيها الشرفات والاسلام والممرات والردهات والمصاعد ومواقف الطابق السفلي والأماكن العامة المشتركة الأخرى

Matches & Incense Sticks

Unattended or careless use of matches, candles, incense sticks and Bakhoor in your home can sets off the fire alarm, or worse still, cause a real fire.



أعواد الكبريت والبخور

الاستخدام غير المراقب أو الإهمال للكبريت والشموع والبخور في منزلك يمكن أن تشعل جرس الإنذار أو الأسوأ من ذلك، يتسبب في حريق حقيقي.

Barbequing

Barbequing causes lots of smoke. Activities such as grilling (Grilled Cooking), barbequing in the apartments, balconies and staircase is a fire hazard, strictly prohibited, and it is against the Community Rules.



الشواء

الشواء يسبب الكثير من الدخان. تسبب أنشطة الشواء التالية الكثير من الدخان مما يهدد بخطر الحريق: الشواء (الطهي المشوي)، الشواء في الشقق، الشرفات والاسلام. يعد ممارسة هذه الأنشطة مخالفاً لقوانين المجتمع.

Community
Awareness
Campaign



f #MYMINAALARAB
#MYMINAALARAB

CALL +971 7 2337133
customer-service@rakproperties.ae

رأس الخيمة العقارية
RAK PROPERTIES